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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Birgitta Wahlman hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Lars-Åke Davidsson. 

Dagordningen godkändes. 

Protokoll 1 av 10 september 2009 är justerat och lades till handlingarna 

  

§2 Förbifart Stockholm, programsamrådet 

 Det finns två samråd för Förbifart Stockholm: 

1. Stadens eget, genom stadsbyggnadskontoret, som bygger på Plan- och 
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Bygglagen. Där behandlas planprocessen med program och detaljplaner. 

Förvaltningen har lämnat ett yttrande över programmet, vilket delades ut. 

Nämndbehandling sker den 27 oktober. 

2. Vägverkets som avser arbetsplanen. Den 12 november kl 19 har Vägverket 

samrådsmöte i Trappan. 

 

Rådet lämnar följande synpunkter på samrådsunderlaget: 

 Avgaser vid tunnelmynningarna bör observeras. 

 Kan man leda transporter från Lunda till Hjulsta-korset? 

 Breddning av Bergslagsvägen önskvärd. 

 Stängs infarten till COOP – var sker nya infarten? 

 Vinsta företagsgrupp har hänvisningsskyltar i området, som kommer att 

beröras. 

 Cykelvägar under byggtiden? 

 Cykel- och gångväg över Bergslagsvägen bör utföras. 

 SL-stationen. Kommer den att ha kvar utgången åt samma håll som idag? 

 SL-stationen ligger på en hög brant, vilket är besvärligt för rullstolar. 

 Infarten till Bilprovningen? 

 Fler p-platser till Vinsta. 

  

§3 Parkeringsregler i Vinsta företagsområde 

 Vinsta företagsgrupp har skrivit till Trafikkontoret om de P-förbud, som finns i 

området och som gruppen vill ha bort. Möte med trafikkontoret är bestämt. 

Näringslivsrådet stöder borttagande av parkeringsförbud. 

  

§4 Lövsta allé – bostadsbebyggelse mm, planeringsläge 

 På norrsidan av Lövstavägen mot Johannelundstoppen planeras ca 500 

lägenheter att byggas. Fördelningen är 30 radhus, 208 lägenheter med 

bostadsrätt och 274 med hyresrätt. Byggare är Småa, Svenska Bostäder, 

Abacus,BotryggBygg och Skanska. Pysslingen kommer att bygga en förskola 

inom området. 

Etapp 1 kvarteren närmast Lövstavägen påbörjas 2010. Etapp 2 resterande 

kvarter samt förskola påbörjas 2011 

Näringslivsrådet fortsätter bevaka frågan. 

En diskussion om Lövstarondellen kom upp. Den är trång och svår att komma 

igenom för långa och stora fordon samt bussar. 

  

§5 Vattenfallstomten i Råcksta, planeringsläge 

 Jesper Ackinger har sökt ansvarig för flytten av Vattenfall till Solna för att 

bland annat höra varför företaget flyttar. Jesper kommer att träffa deras 

”flyttgeneral” för information.. 

Inom området kan inrymmas ca 1500 lägenheter. Utgångspunkten i 

startpromemorian är att området ska innehålla både bostäder och arbetsplatser. 

Programarbete pågår 

  

§6 Stockholm – Miljöhuvudstad 2010. Grön hantverksby - rapport 



SID 3 (4) 
 

 

 

  
 Staden har tilldelats utmärkelsen Europas miljöhuvudstad 2010 vilket kommer 

att uppmärksammas på olika sätt under året. 

Med ”klimatpakten” kan företag visa nya lösningar för att minska koldioxid-

utsläppen. Jesper Ackinger fick i uppdrag att sända ut informationsmaterial om 

Klimatpakten till ledamöterna i rådet. 

Lars-Åke Davidsson presenterade ett förslag till Grön hantverksby med en ny 

vägsträckning. Alla företag som etableras inom området måste vara 

miljöcertifierade. 

Arbetet fortsätter med att få till en etablering av ett lägenhetshotell i Vinsta. 

Näringslivsrådet stöder förslaget till grön hantverksby och bevakar frågan om 

lägenhetshotellet. 

  

§7 Marknadsföringsmaterial om stadsdelen. Annons för att locka företagare. 

Besök i Ulvsunda 

 Material till underlag för broschyr har lämnats till konsult för vidare 

bearbetning. Ett möte med ett antal fastighetsägare i Vinsta är inplanerat för att 

diskutera former för marknadsföring av området. 

Besök i Ulvsunda avstyrs då de företag som avsågs är stora markkrävande 

företag som tex Ekesiöö och Willys. Stockholms stad kommer att ge dem nya 

etableringsförslag. 

  

§8 Upprustning i Hässelby Gård. Rapport från möte 14/10 

 Ett första möte om upprustning av Hässelby gård enligt BID-konceptet har 

genomförts. Intresset är stort från alla intressenter. 

Ett flertal mål för utvecklingsarbetet ska ställas upp och den tredje november 

hålls det första ”målmötet”. En avsiktsförklaring ska därefter tecknas av 

parterna. Redovisning ska ske i Lobrås möte den 20 november. Ett 

pressmeddelande kommer att gå ut. 

  

§9 Rapport från det lokala brottsförebyggande rådet (Lobrå) 

 Inom Lobrå har trygghet diskuterats och ett medborgarmöte om trygghet 

kommer att hållas den 2 december. 

Förslag har funnits att starta ett allaktivitetshus i försäkringskassans gamla 

lokaler vid Hässelby torg. Kanske blir detta inte av pga flera skäl. En tillfällig 

lokal har ställts till förfogande på Hässelby torg 10 (kallat ”Mitt i byn”)för dem 

som engagerat sig i allaktivitetshuset. Man vänder sig främst till unga vuxna 

och den 3 november sker invigning. 

  

§10 Övriga frågor 

  Mässor i kfem 

Någon ny företagsmässa i kfem är inte inplanerad. För närvarande är det 

mest skolor och idrottsföreningar som utnyttjar kfem. 

 Växthusvägens förlängning 

Planen finns utställd i förvaltningens reception. Det finns ett reservat för 

spårväg redovisat i planen. 
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 Arbetskraftsminskning i Vinsta 

I Vinsta har ca 400 arbetsplatser försvunnit under senaste året, vilket är 

oroväckande. 

 Behov av arbeten för unga vuxna med funktionshinder diskuterades. 

Arbete/praktik i aktivitetshuset ”Mitt i byn” kan vara en möjlighet. 

 

________________________ 


